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    Rijeka,  31.05.2021. 

ZAPISNIK 
S 21. SJEDNICE VMO PEHLIN  

 
21. sjednica VMO Pehlin održana je 28. svibnja 2021. (petak) s početkom u 16,00 sati u 
prostorijama MO Pehlin, Pehlin 58. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivan Bogdanić, predsjednik VMO 
 Darko Kauzlarić, zamjenik predsjednika VMO  
 Aljoša Bratuša, član VMO 
 Stjepan Horvat, član VMO 
 Radjana Janković, članica VMO 
 Lorena Pribanić, tajnica MO 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 20. Sjednice:  
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

      
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći dnevni red: 
 

1. Realizacija komunalni prioriteta Vijeća MO Pehlin od  2020. godine 
2. Programska aktivnost Njegovanje tradicija i obilježavanje obljetnica iz Domovinskog rata  
3. Dopisi i zamolbe 
4. Razno 

 
 

Dnevni red je prihvaćen. 
 

 
AD 1 

1. Predsjednik Ivan Bogdanić započeo je raspravu vezano uz realizaciju komunalnih 
prioriteta predloženih 2019. godine koji su trebali biti realizirani 2020. godine. Obavijestio 
je prisutne da radovi koji su trebali biti započeti od strane Komunalnog sustava još uvijek 
nisu krenuli. Također Rijeka promet započeo je radove na prometnici iza OŠ Pehlin, ali 
zbog loših vremenskih uvjeta još uvijek nisu završeni.  
Zamjenik predsjednika Darko Kauzlarić obavijestio je nazočne da je primijetio da su na 
igralištu na Baretićevu, radnici uklanjali oštećenu ogradu (mrežu), ali radovi nisu dovršeni.   
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Predsjednik je pročitao dopis kojim Rijeka promet obavještava Vijeće da je ponovnom 
revizijom troškovnika od strane referenata Rijeka prometa došlo do povećanja stavaka 
troškovnika „Postave usporivača prometa  u Ulici Pletenci“, te po najnovijem, revidiranom  
izračunu stavke troškovnika iznose 21.750,00 kuna sa PDV-om što predstavlja razliku od 
čak 12.125,00 kuna umjesto prvotno rečenih 5.337,00 kuna.  
 
Detaljnim pregledom Plana MO Pehlin za 2021. godinu Rijeka promet je utvrdio da MO 
Pehlin ima preostala sredstva za nabavu u ukupnom iznosu od 97.478,63 kuna sa PDV-
om.  
Predsjednik je naglasio da je već na prošloj sjednici donesen zaključak da se taj prvotni 
iznos od 5.337,00 kuna prebaci sa stavke „Uređenje parkirališta u Ulici Minakovo 
zapadno od kućnog broja 30“ na stavku: „Postava usporivača prometa u Ulici Pletenci 
radi pojačanja sigurnosti pješaka“ te smatra da Vijeće treba ostati pri prvotnom zaključku 
a samo ostatak od 6.788,00 kuna osigurati iz preostalih sredstava od 97.478,63 kuna. 
U raspravu su se uključili svi prisutni i izrazili svoje nezadovoljstvo konstantnim 
povećanjima cijena, bez da se Vijeću točno specificiraju stavke troškovnika. Članovi 
Aljoša Bratuša i Radjana Janković inzistirali su na traženju specifikacije stavaka 
troškovnika kako bi se točno znalo u što se troše sredstva. Naglasili su da nisu protiv 
radova, ali bi željeli dobiti na uvid troškovnik sa točnom specifikacijom troškova. Zamjenik 
predsjednika Darko Kauzlarić također je izrazio nezadovoljstvo konstantnim povećanjima 
cijena radova.  
 

2. Predsjednik je započeo raspravu o ostatku sredstava od 90.690,63 kuna koje preostaju 
nakon umanjenja iznosa od 6.788,00 kuna, te je predložio da se iz tog iznosa izradi 
projektna dokumentacija za prometnicu koja od rotora u Ćićarijskoj ulici ide prema 
Pletencima. Smatra da je taj dio prometnice na Pehlinu jedan od lošije riješenih, promet je 
jako gust, a ulica nema riješene nogostupe, uska je i opasna za prometovanje automobila 
kao i za pješake. Predlaže da se sredstva usmjere u idejni projekt kojim bi  prometni 
stručnjaci predložili preregulaciju prometnice u jednosmjernu i postavu nogostupa.  
Članovi Vijeća Radjana Janković i Aljoša Bratuša izrazili su svoje nezadovoljstvo jer nisu 
informirani o navedenoj problematici u materijalima za sjednicu.  
Predsjednik je rekao da ne moraju sada donijeti zaključak, da se o svemu može razmisliti 
do slijedeće sjednice.  
Aljoša Bratuša naglasio je da nije protiv predloženog projekta, ali smatra da je potrebno 
prije zatražiti troškovnike i specifikaciju na što će biti potrošena sredstva pa tek onda 
odlučiti. S njime se složila i članica Radjana Janković. 
 

 
Zaključak: 

1. Razlika sredstva potrebna za realizaciju ugradnje usporivača prometa u Ulici Pletenci u 
iznosu od 12.125,00 kuna da se osigura iz: 

 Za 5.337,00 kuna umanjiti planiranu stavku „Uređenje parkirališta u Ulici Minakovo 
zapadno od kućnog broja 30“ i sredstva prebaciti na stavku: „Postava usporivača 
prometa u Ulici Pletenci radi pojačanja sigurnosti pješaka“ 
- zaključak Vijeća sa 20. sjednice  

 6.788,00 kuna osigurati iz preostalih sredstava za nabavu u ukupnom iznosu od 
97.478,63 kuna sa PDV-om.  
 

2. Ostatak sredstava od 90.690,63 kuna preusmjerit će se na izradu projektne 
dokumentacije za prometnicu od rotora u Ćićarijskoj ulici prema ulici Pletenci.  
Za navedeni zaključak suglasna su tri člana (Bogdanić, Kauzlarić, Horvat – Hrvatska 
demokratska zajednica), a dva protiv (Bratuša – Primorsko-goranski savez, Janković – 
Socijaldemokratska partija Hrvatske).  
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AD 2 
 
Predsjednik je započeo raspravu vezano uz programsku aktivnost Njegovanje tradicija i 
obilježavanje obljetnica iz Domovinskog rata.  
Povodom Dana državnosti, 30. svibnja planira se obići spomenik poginulim braniteljima iz 
Domovinskog rata na Turkovu. Predložio je da to bude u nedjelju, 30. svibnja u vremenu kada se 
Vijeće dogovori. Članovi su se usuglasili da to bude 30. svibnja u 13 i 30 sati.  
 
Predsjednik je pročitao prisutnima zatraženu suglasnost od Odjela gradske samouprave i uprave 
vezano uz prebacivanje sredstava donacija preostalih iz 2019. godine sa programske aktivnosti 
Pusni dani u programsku aktivnost Njegovanje tradicija i obilježavanje obljetnica kako bi se kroz 
godinu mogli počastiti volonteri. Dobivena je suglasnost od Odjela. 
Članovi Aljoša Bratuša i Radjana Janković izrazili su svoje protivljenje, te smatraju da se sredstva 
donacija mogu utrošiti i na drugi način. Kao jedan od primjera naveli su da bi se donacije mogle 
utrošiti za kupnju poklon paketa potrebitima s područja Pehlina ili obiteljima čiji su članovi poginuli 
u Domovinskom ratu.  
Ostali članovi nisu se složili s predloženim jer smatraju da postoje Udruge koje se bave tom 
problematikom i već pomažu potrebite građana, a jako teško je odrediti koga darivati, a koga ne. 
 
Zaključak 
Spomenik poginulima iz Domovinskog rata na Turkovu obići će se u nedjelju, 30. svibnja 2021. 
godine u 13,30 sati. 
Vijeće je sa tri glasa za (Bogdanić, Kauzlarić, Horvat-Hrvatska demokratska zajednica) i dva 
glasa protiv (Bratuša-Primorsko-goranski savez i Janković-Socijaldemokratska partija Hrvatske) 
suglasno da se sredstva donacija iz 2019. godine u iznosu od 1.500,00 kuna iz programske 
aktivnosti Pusni dani na Pehlinu u kojoj nisu utrošena, preusmjere u programsku aktivnost 
Njegovanje tradicija i obilježavanje obljetnica iz Domovinskog rata. 
 
 
AD 3 
Predsjednik Ivan Bogdanić zbog neodgodivih obaveza napustio je sjednicu, te je s vođenjem 
sjednice nastavio zamjenik Darko Kauzlarić. 

1. Vijeću se obratio građanin sa zamolbom da se postavi prometno ogledalo i uredi 
prometna signalizacija na raskrižju u Ulici Turkovo kod novouređenog parka za djecu. 

2. Vijeću se obratila mještanka iz Ulice Pletenci sa primjedbom na parkirane automobile uz 
prometnicu koji onemogućavaju izlaza sa sporedne ulice (sa parkirališta zgrade) na 
glavnu prometnicu. 

3. Vijeće je zaprimilo dopis Direkcije za komunalno redarstvo vezano uz primjedbu mještana 
na neovlašten ulazak u posjed dvorišta Dječjeg vrtića Pehlin od strane tinejdžera. 

4. Vijeće je zaprimilo potvrdan odgovor na zamolbu mještana za orezivanje granja na 
prostoru fitness parka na Mihovilićima. 
 

Zaključak 
1. Poslati zamolbu Rijeka prometu na razmatranje. 
2. Poslati zamolbu Prometnom i komunalnom redarstvu na postupanje. 
3. Vijeće je informacije primilo na znanje. 
4. Vijeće je informacije primilo na znanje. 
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                                                                                          Predsjednik VMO Pehlin 
 

                                                                                                 Ivan Bogdanić 

 
AD 4 
Vijeće MO zbog pandemije covida-19 prošle godine nije dodijelilo nagrade za Najljepše okućnice, 
balkone i prozore na području MO Pehlin. Ove godine pokušati će održati programsku aktivnost 
pa je stoga dogovoreno da se pozove mještane na prijavu i slikanje svojih okućnica. 
 
Zaključak: 
Pozvati mještane na prijavu i slikanje okućnica kako bi se program mogao održati ako je i 
planirano u listopadu, ako to epidemiološka situacija bude dozvoljavala.  
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
Sjednica je završila u 18:00 sati. 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Lorena Pribanić 


